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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Домакин на събитието е зала "Арена София" На 4 април 2024 стартира първото по рода си в този мащаб
изложение Balkan еCommerce Summit. В него участват компании от сектора на електронната търговия и лидери в
индустрията от 15+ държави на Балканите и Централна Европа. GS1 Bulgaria е представена на събитието със
щанд, на който посетителите и изложителите могат да се запознаят с глобалните стандарти ... 

Българската търговско-промишлена палата /БТПП/ в съответствие с международната практика и в качеството си
на независима организация член на Международната верига на търговските палати, на МТК-Париж, Европалати-
Брюксел и др. международни организации и институции, издава Сертификати за форсмажор по сключени
търговски договори, чието изпълнение е възпрепятствано от "непреодолима сила" /форсмажор/. С... 

Министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и посланикът на Алжир Мехила Месауд проведоха
среща, на която обсъдиха двустранните отношения и нови сфери на сътрудничество между двете държави,
съобщиха от икономическото министерство. Двамата разговаряха за възможността през следващата година да се
организира 21-ата сесия на Смесения българо-алжирски комитет за икономическо, научно и техн... 

Бургаската търговско-промишлена палата подписа меморандум за сътрудничество с промишлените палати на
Кавала, Кефалония, Хиос и с Организацията за развитие на гръцките острови. По време на посещението на
гръцката делегация стана ясно, че южната ни съседка в момента работи по европейската програма NEXT Black
Sea Basin и избира Бургас за своето представителство на Балканския полуостров."Искаме да отв... 

Заглавие: Стартира BALKAN E-COMMERCE SUMMIT (4-5 април 2024 г), СОФИЯ,
Дата: 05.04.2024 08:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП напомня, че издава Сертификати за форсмажор
Дата: 04.04.2024 16:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: България и Алжир обсъждат нови сфери на сътрудничество, съобщи икономическото министерство
Дата: 04.04.2024 14:07
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Бургаската промишлена палата подписа меморандум за сътрудничество с палатите на няколко
гръцки града
Дата: 04.04.2024 17:39
Медия: Грамофона

Заглавие: Онлайн среща на тема: България - Израел: възможности за бизнес сътрудничество
Дата: 04.04.2024 23:55

https://www.bcci.bg/news/20178
https://www.bcci.bg/news/20177
https://www.bta.bg/bg/news/economy/647599-balgariya-i-alzhir-obsazhdat-novi-sferi-na-satrudnichestvo-saobshti-ikonomiches
https://www.gramofona.com/business-jug/burgaskata-promishlena-palata-podpisa-memorandum-za-satrudnichestvo-s-palatite-na-nyakolko-gracki-citya
https://www.chambersz.com/onlain-srescha-na-tema-balgariya-izrael-vazmojnosti-za-biznes-satrudnichestvo-49667


Българската търговско-промишлена палата съвместно с Търговската служба към посолството на България в
Израел и Федерацията на израелските търговско-промишлени палати организира онлайн среща на тема
България - Израел: възможности за бизнес сътрудничество. Събитието ще се проведе в онлайн формат на 17
април 2024 г. от 11.00 ч. Основната цел на инициативата е представяне на възможностите за търговия, ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Борис Петров, финансист, "Бизнес старт", 05.04.2024 г.Стабилното поскъпване на златото не е изненада на фона
на новите военни конфликти през последните години и продължаващото напрежение между Китай и САЩ заради
Тайван. Централните банки реагират като засилват покупките на злато, достигайки рекордни нива от над 1000
тона за година от 2022 г. насам - дотогава нетните покупки бяха около 250-300 тона... 

"Искаме по-бързо да приближим Западните Балкани към ЕС и договорената инвестиция от шест милиарда евро е
ключова стъпка в тази посока". Това заяви председателят на ЕК Урсула фон дер Лайен, съобщи "Данас".
Изявлението ѝ дойде след като Европейския парламент (ЕП) и Съвета на ЕС се споразумяха за Инструмента за
реформа и растеж на Западните Балкани в размер на 6 милиарда евро. "Съчетавайки увеличенат... 

Държавата безвъзмездно предоставя на общините правото на ползване на минерални находища от 2011 г. Към
момента от над 100 такива на местните власти са предоставени близо 80. След заявен интерес администрациите
могат да ползват и управляват находища на минерална вода – изключителна държавна собственост, за срок от 25
години. Това е възможност за подобряване условията за експлоатация и достъпност на... 

2 млрд. са безвъзмездни средства, а 4 млрд. са изключително изгодни заемиИскаме по-бързо да приближим
Западните Балкани към ЕС. Договорената инвестиция от 6 млрд. евро е ключова стъпка в тази посока. Това заяви
председателят на ЕК Урсула фон дер Лайен, цитирана от "Данас". Изявлението ѝ дойде след като Европейския
парламент и Съвета на ЕС се споразумяха за Инструмента за реформа и растеж на Западн... 

Досегашният заместник-министър на електронното управление е предложен от Димитър Главчев за служебен
министър, ръководещ същото ведомство. Той попадна и в проектокабинета на Мария Габриел за редовен
министър при опита за реализиране на първия мандат след развалянето на "сглобката". Още: Валентин Мундров е
професионалист в сферата на информационните технологии с повече от 20 години задълбочен техн... 

Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Централните банки купуват три пъти повече злато от началото на войната в Украйна
Дата: 05.04.2024 09:44
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Фон дер Лайен: Искаме по-бързо да приближим Западните Балкани към ЕС
Дата: 05.04.2024 09:26
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Българските минерални извори – лицето на здравния туризъм в Европа
Дата: 05.04.2024 09:03
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: ЕК: Финансовата помощ от €6 млрд. ще ускори напредъка на Западните Балкани
Дата: 05.04.2024 09:19
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Кой е Валентин Мундров - кандидатът на Димитър Главчев за служебен министър на електронното
управление?
Дата: 05.04.2024 10:28
Медия: Actualno.com

Заглавие: Електромобилите ще задминат бензиновите коли в Норвегия като дял от автопарка до 2025 г.

https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/128955-tsentralnite-banki-kupuvat-tri-pati-poveche-zlato-ot-nachaloto-na-voynata-v-ukrayna
https://www.abcnews.bg/bg/news/17122983824542/fon-der-layen-iskame-po-barzo-da-priblizhim-zapadnite-balkani-kam-es
https://kmeta.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D0%B8-%D0%BB%D0%B8%D1%86%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0/
https://www.bgonair.bg/a/4-world/340819-ek-finansovata-pomosht-ot-6mlrd-shte-uskori-napredaka-na-zapadnite-balkani
https://www.actualno.com/politics/koj-e-valentin-mundrov-kandidatyt-na-dimityr-glavchev-za-slujeben-ministyr-na-elektronnoto-upravlenie-news_2195624.html
https://www.investor.bg/a/447-analizi/391937-elektromobilite-shte-zadminat-benzinovite-koli-v-norvegiya-kato-dyal-ot-avtoparka-do-2025-g


Между три и четири години ще са необходими за електрическите коли, за да станат най-популярното автомобилно
задвижване в странатаБроят на електрическите превозни средства (BEV) по пътищата на Норвегия е напът да
засенчи този на бензиновите автомобили до края на тази година или в началото на 2025 г., като по този начин
скандинавската държава ще се превърне в първата страна, където колите с електрич... 

През 2024 г. "зелените пари" поскъпнаха спрямо почти всички основни валути, като не се подчиниха на прогнозите
на мнозина от Wall StreetВъзстановяващият се щатски долар изнервя централните банкери и правителствата по
света, принуждавайки ги да предприемат действия, за да намалят натиска върху собствените си валути. От Токио
до Истанбул политиците се намесват в защита на валутните курсове както на ... 

Фондове ще разпределят над 1.5 млрд. лв. публични средства за дялови инвестиции в компании през следващите
пет годиниТемата накратко Фондове ще разпределят над 1.5 млрд. лв. публични средства за дялови инвестиции в
компании през следващите пет години. При стартъп финансирането стратегията трябва да премине от малко пари
за много компании към много пари за по-селектирани компании. Заедно с бъдещ... 

Петя Банкова - директор на Агенция "Митници" - е задържана за 72 часа и е обвинена за участие в организирана
престъпна група. Това съобщи адвокатът ѝ Аделина Натина на излизане от сградата на Пето полицейско
управление в София. От задържаните вчера 7 души в ареста остават още трима - соченият за контрабандист
Никола Николов-Паскал и Марин и Стефан Димитрови от Хасково. Заместникът на Банкова в Аге... 

Изненадахме се, че управлението на ГЕРБ-СДС и ПП-ДБ не остана. Очакваме работата по големите
инвестиционни проекти да продължим и със служебния кабинет, заяви пред Дарик инж. Пламен Панчев –
създател и директор на Тракия икономическа зонаПредставителите на големите компании и чуждите инвеститори
от най-мащабната индустриална зона в България не са притеснени от хроничната политическа криза у нас. В... 

Номинираният за служебен министър предложи да остане на поста си Министър на земеделието и в служебното
правителство. Това стана ясно преди минути, когато . Кирил Вътев е роден на 24 март 1958 г. в село Загражден,
Плевенско. Съучредител и съсобственик на месопреработвателната компания "Тандем В", бивш старши треньор
на националния ни отбор за кадети по свободна борба. Кирил Вътев е завършил спортн... 

Дата: 05.04.2024 08:27
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Силният долар притеснява финансовите служители - валутните тревоги стават глобални
Дата: 04.04.2024 20:01
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Пари ще има: Новият милиард за млади компании
Дата: 05.04.2024 08:00
Медия: Капитал

Заглавие: Петя Банкова е обвинена за участие в ОПГ
Дата: 04.04.2024 21:50
Медия: Скандал

Заглавие: Създателят на ТИЗ: Бизнесът остава позитивен за 2024 г. Има готовност да работи и със служебния
кабинет
Дата: 05.04.2024 10:32
Медия: Дарик

Заглавие: Кой е Кирил Вътев - кандидатът на Димитър Главчев за служебен министър на земеделието?
Дата: 05.04.2024 10:16
Медия: Actualno.com

Заглавие: Главчев си избра д-р Галя Кондева за служебен здравен министър
Дата: 05.04.2024 10:06
Медия: Скенер

https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/128926-silniyat-dolar-pritesnyava-finansovite-sluzhiteli-valutnite-trevogi-stavat-globalni
https://www.capital.bg/biznes/finansi/2024/04/05/4608252_pari_shte_ima_noviiat_miliard_za_mladi_kompanii/
https://www.skandal.bg/news/17122566312766/petya-bankova-e-obvinena-za-uchastie-v-opg
https://darik.bg/sazdatelat-na-tiz-biznesat-ostava-pozitiven-za-2024-g-ima-gotovnost-da-raboti-i-sas-sluzebnia-kabinet
https://www.actualno.com/politics/koj-e-kiril-vytev-kandidatyt-na-dimityr-glavchev-za-slujeben-ministyr-na-zemedelieto-news_2195607.html
http://skener.news/2024/04/05/%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D0%B2%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D1%81%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D1%80%D0%B0-%D0%B4-%D1%80-%D0%B3%D0%B0%D0%BB%D1%8F-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%B4%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%BB%D1%83/


В момента тя е директор на Хематологията, има две специалности - вътрешни болести и клинична хематология, а
и е магистър по бизнес администрацияД-р Галя Кондева Директорът на Специализираната болница за активно
лечение на хематологични заболявания д-р Галя Кондева е избрана от номинирания за премиер Димитър
Главчев за служебен здравен министър. Д-р Кондева е родена 24 декември 1963 г., владее англ... 

Редица български градове са разработили програми за развитието на велосипедния транспортБългария е в топ
10 в ЕС по производство и износ на велосипеди и компоненти. Това заяви заместник-министърът на транспорта и
съобщенията Анна Михнева-Натова по време на заседание на Неформален съвет на министрите на транспорта на
ЕС, което се проведе в периода 3-4 април 2024 г. в Брюксел. Министрите на страните... 

България се движи по пътя към еврото консервативно, но все пак се движи, според председателя на Българската
асоциация за развитие на бизнес софтуер Ясен Танев. Не можем да си позволим обаче да се мотаем, категоричен
е експертът, и припомни, че Законът за еврото е в състояние на обществено обсъждане. "Имаме публикуван закон
за еврото, който е в състояние на обществено обсъждане. Така че обратното б... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Пет фонда с публични пари инвестираха общо близо 300 млн. лв. в 360 компании. Резултатите ще бъдат видими
след годиниТемата накратко Пет фонда с публични пари инвестираха общо близо 300 млн. лв. в 360 компании.
Засега в портфолиото на всеки от фондовете има поне по един "отличник". Резултатите от инвестициите ще бъдат
видими едва след години. Петте години, в които петте фонд мениджъри инвести... 

Следвайте "Буднаера" в Телеграм От КНСБ предлагат в трудовото договаряне да има повече от една минимална
работна заплата в зависимост от образованието на трудещите се, каза в пресклуба на БТА във Велико Търново
Пламен Димитров, президент на синдиката. Освен договарянето на националната минимална заплата, според
синдикатите, трябва да има още две национални минимални заплати – минимално заплащане ... 

Според премиера Габриел Атал подкрепата за безработните трябва да се реформира, за да се намали
държавният дефицитПрез 2023 г. бюджетният дефицит на Франция се разшири до 5,5%, значително надхвърляйки
заложения от държавата праг от 4,9%, припомня Euronews. В отговор правителството заяви, че няма да увеличава
данъците, но вместо това търси други начини за запълване на разликата между разходите и пр... 

Заглавие: България в топ 10 в ЕС по производство и износ на велосипеди
Дата: 05.04.2024 09:35
Медия: Economy

Заглавие: IT специалист: Движим се към еврото, макар и консервативно
Дата: 05.04.2024 09:07
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Къде отидоха парите от Фонда на фондовете
Дата: 05.04.2024 07:59
Медия: Капитал

Заглавие: КНСБ предлага минималната заплата да е в зависимост от образованието
Дата: 05.04.2024 09:30
Медия: Буднаера

Заглавие: Франция обмисля намаляване на обезщетенията за безработица
Дата: 05.04.2024 11:00
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Осем тенденции при изграждането на работодателския бранд, които да не пренебрегвате тази година
Дата: 05.04.2024 07:00
Медия: Списание Enterprise

https://www.economy.bg/economy/view/58198/Bylgariya-v-top-10-v-ES-po-proizvodstvo-i-iznos-na-velosipedi
https://euronewsbulgaria.com/news/26435/it-spetsialist-dvizhim-se-kum-evroto-makar-i-konservativno
https://www.capital.bg/biznes/finansi/2024/04/05/4608289_kude_otidoha_parite_ot_fonda_na_fondovete/
http://www.budnaera.com/202401f/24011671.html
https://www.cash.bg/articles/18845/franciya-obmislya-namalyavane-na-obezshteteniyata-za-bezrabotica
https://enterprise.bg/administration/osem-tendentsii-pri-izgrazhdaneto-na-rabotodatelskiya-brand-koito-da-ne-prenebregvate-tazi-godina


Тъй като се очаква наемането на персонал да се ускори през 2024 г., това означава, че работодателският бранд
ще става все по-важен за компаниите, които се опитват да се разширят и да привлекат най-добрите таланти.
Purpose Jobs обобщава осем тенденции на пазара на труда, които ще окажат влияние върху работодателския
маркетинг и брандинг през 2024 г. и след това. Използване на работодателска марка з... 

Доц. Митев, безспорен факт е, че възпитаници на МГУ "Св. Иван Рилски" работят освен на обекти от
миннодобивната и обогатителната индустрия и в строителния бранш. Да, безспорно е, че студентите от катедра
"Подземно строителство", в която преподавам, и тези в другите специалности от направление "Архитектура,
строителство и геодезия" играят важна роля както в миннодобивната и обогатителната индустри... 

Булфото На национално ниво да има още две величини за минимални работни заплати – за работещ със средно
образование и за такъв, който има висше, и те заемат длъжности, за които се изисква съответното образование.
Това е една от фундаменталните промени в законодателството, за които КНСБ настоява във връзка с
транспонирането на Директивата за адекватните минимални работни заплати и насърчаване на ко... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Българката Ирина Дилкинска, която е била шеф на правния отдел на "криптокралицата" Ружа Игнатова в
пирамидата OneCoin, е осъдена на 4 години затвор. Това е решил окръжният съдия в САЩ Едгардо Рамос, като е
постановил Дилкинска да плати и над 111 млн. долара глоба. Българката е била сред основните участници в
измамната схема за 4 млрд. долара, като през ноември тя се призна за виновна по две обвине... 

Българите ще имат много повече алтернативи, за които да дадат гласа си, ще се появят нови лидери. Теодора
Стефанова, известна у нас като "гадателката на Берлускони", е родена в Стара Загора. На 13 юли 1984 г. тя
претърпява тежка катастрофа, след която изпада 18 дни в кома. Когато отваря очи, започва да усеща чуждо
присъствие и да чува непознат дотогава глас. Това е "гласът на извънземното Унилсън ... 

Отоплителният сезон за 2023/2024 г. току-що приключи, макар и с уговорката, че при рязко застудяване през
април, би могло топлоподаването да бъде възобновено. Обърнахме се към двете най-големи топлофикации в
страната - "Топлофикация София" ЕАД и "EVN Топлофикация Пловдив" - с три актуални въпроса, свързани със
сметките на абонатите, направените и планираните инвестиции от дружествата и авариите пр... 

Заглавие: Доц. д-р Иван Митев, преподавател в Минно-геоложки университет "Св. Иван Рилски": Търсенето на
инженери от различни специалности на МГУ нарасна значително в последните години
Дата: 05.04.2024 09:41
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Ново 20: Минимална заплата според образованието
Дата: 05.04.2024 11:02
Медия: БГ вест

Заглавие: 4 г. затвор за главната юристка на Ружа Игнатова
Дата: 05.04.2024 10:07
Медия: vEvesti.bg

Заглавие: Гадателката на Берлускони Теодора Стефанова: през 2025 и 2026 г. ще възникнат и ще се утвърдят
нови политически движения
Дата: 05.04.2024 09:32
Медия: Днес News

Заглавие: Сметките за парно и инвестициите в топлоподаването в София и в Пловдив
Дата: 05.04.2024 08:30
Медия: Money.bg

Заглавие: Ексклузивно интервю за informiran.net! Гадателката на Берлускони Теодора Стефанова: ГЕРБ печели
изборите, разпад в ПП-ДБ, София и Варна може да избират нови кметове (ПЪРВА ЧАСТ)

https://vestnikstroitel.bg/news/315323_%D0%B4%D0%BE%D1%86-%D0%B4-%D1%80-%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD-%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%B2-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%BD
https://bgvest.eu/1060105/
https://vevesti.bg/289511/4-g-zatvor-za-glavnata-yuristka-na-ruzha-ignatova/
https://dnesnews.bg/2024/04/%D0%B3%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B5%D1%80%D0%BB%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%B8-%D1%82%D0%B5%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D1%80%D0%B0-%D1%81%D1%82/
https://money.bg/companies/smetkite-za-parno-i-investitsiite-v-toplopodavaneto-v-sofiya-i-v-plovdiv.html
https://www.informiran.net/%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BA%D0%BB%D1%83%D0%B7%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%BE-%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B2%D1%8E-%D0%B7%D0%B0-informiran-net-%D0%B3%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BA%D0%B0%D1%82/


Теодора Стефанова, известна у нас като "гадателката на Берлускони", е родена в Стара Загора. На 13 юли 1984 г.
тя претърпява тежка катастрофа, след която изпада 18 дни в кома. Когато отваря очи, започва да усеща чуждо
присъствие и да чува непознат дотогава глас. Това е "гласът на извънземното Унилсън – изкуствен интелект, което
идва от планетата Ванфим". Чрез него Теодора започва да предвижда бъде... 

Служители на дирекция "Киберпрестъпност" – ГДБОП проведоха операция за предотвратяване на незаконно
използване на музика като обект на авторското и сродни на него права. Действията са реализирани вчера под
наблюдението на Софийската районна прокуратура. В хода на спецакцията киберполицаите установили
собственика на 12 сайта, които изградил и подържал, за да предлага на потребителите им достъп до п... 

е кандидатът на служебния министър-председател за министър на иновациите и растежа. Името му бе
официално прочетено преди минути по време на пред президента Румен Радев и представители на
парламентарните партии. Доц. д-р Росен Карадимов е преподавател в Юридическия факултет на Софийския
университет "Св. Климент Охридски" от 1991 г. Председател на УС на "Институт за нов икономически напредък".
Пред... 

Във Велико Търново ще се проведе информационен денДо 15 май 2024 г. микро-, малки и средни фирми могат да
кандидатстват за европейско финансиране за разработване на иновации в различни сфери на икономиката.
Безвъзмездната финансова помощ е по програма "Конкурентоспособност и иновации в предприятията" 2021-2027
г. В тази връзка на 8 април 2024 г. (понеделник) от 11,00 ч. в Голяма зала на Община Вел... 

Defakto.bg Кандидатът за служебен премиер Димитър Главчев предложи проект на структура и състав на
Министерски съвет. Това се случи в сградата на президентството в присъствието на държавния глава Румен Радев
и представители на парламентарно представените политически сили. Четирима министри от редовния кабинет ще
запазят постовете си и в служебното правителство на Димитър Главчев. Министерството на... 

Номинираният за служебен премиер Димитър Главчев представи пред президента състав на Министерския съвет,
ден преди да изтече седемдневният срок, който Румен Радев му даде. Четирима министри от кабинета "Денков" са
предложени да останат и в служебното правителство – Калин Стоянов, Галин Цоков, Кирил Вътев и Георги
Гвоздейков. "Това беше най-трудното решение", заяви кандидатът за служебен премиер Ди... 

Дата: 04.04.2024 22:03
Медия: Informiran.net

Заглавие: Киберполицаи прекратиха незаконно разпространение на музика
Дата: 05.04.2024 09:11
Медия: Компас

Заглавие: Кой е Росен Карадимов - кандидатът на Димитър Главчев за служебен министър на иновациите?
Дата: 05.04.2024 10:30
Медия: Actualno.com

Заглавие: Фирми получават до 500 000 лева от Европа за разработване на иновации
Дата: 05.04.2024 10:01
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Димитър Главчев представи състав на служебния кабинет, вътрешният министър Калин Стоянов (и
още трима) остават
Дата: 05.04.2024 11:32
Медия: DeFakto.bg

Заглавие: Четирима стари министри остават в служебния кабинет на Главчев
Дата: 05.04.2024 11:03
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Служебният кабинет "Главчев": 4 стари министри остават
Дата: 05.04.2024 10:17

https://www.kompasbg.com/bulgaria/item/17229-kiberpolitzai-prekratiha-nezakonno-razprostranenie-na-muzika
https://www.actualno.com/politics/koj-e-rosen-karadimov-kandidatyt-na-dimityr-glavchev-za-slujeben-ministyr-na-inovaciite-news_2195629.html
https://www.borbabg.com/2024/04/05/firmi-poluchavat-do-500-000-leva-ot-evropa-za-razrabotvane-na-inovatsii/
https://defakto.bg/2024/04/05/dimitar-glavchev-predstavi-sastav-na-slujebniya-kabinet-vatreshniyat-ministar-kalin-stoyanov-i-osthe-trima-ostavat/
https://euractiv.bg/section/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8-%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B2-%D1%81%D0%BB%D1%83/
https://bnr.bg/post/101972730/slujebniat-kabinet-glavchev-4-stari-ministri-ostavat


Четирима министри от редовния кабинет ще запазят постовете си и в служебното правителство на Димитър
Главчев. Имената в кабинета бяха представени при президента от председателя на Сметната палата.
Министерството на вътрешните работи ще продължи да се оглавява от Калин Стоянов. Образователното
министерство в следващите месеци ще остане под ръководството на проф. Галин Цоков. Постовете си запазва... 

В следващите една-две години се очаква леко охлаждане на пазара на недвижими имоти в сегмента "Жилища", не
са изключени и фалити на строителни предприемачи, които са се надценили.Тенденцията ще е особено видима в
квартали, където има масово струпване на ново строителство – става дума за огромни обекти, с лоша
инфраструктура, в не толкова перспективни квартали. Това прогнозира в интервю за БТА доц.... 

Медия: Българско национално радио

Заглавие: За разлика отпреди 1989 г. днес собствениците на жилищата притежават и собствеността върху
земята под тях
Дата: 05.04.2024 11:02
Медия: Варна 24

https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Za-razlika-otpredi-1989-g-dnes-sobstvenicite-na-zhilishtata-pritezhavat-i-sobstvenostta-vurhu-zemyata-pod-tyah-2067896
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